
 
 ÅRSMELDING FOR MÅLSELV IL FOTBALLGRUPPEN 2023. 

Organisasjon 

Styret: 

 

• Leder: Egil Andre Jensen 

• Nestleder: Cato Moeng 

• Kasserer: Marita Langgård 

• Dugnadskoordinator: Susanne Røe 

• Styremedlem/sportslig utvalg: Daniel Sætermo 

• Styremedlem / Dommeransvarlig: Stine Søreng 

• Styremedlem/ Materialforvalter: Marit Minskstuen 

• Styremedlem: Espen Aspmo 

Markedsutvalg: 

• Cato Moeng & Susanne Røe 

Anleggsutvalg: 

• Leder: Cato Moeng 

• Medlem: Trygve Nilsen, Frode Johnsen & Rune Opgård 

Sportslig utvalg: 

• Leder: Daniel Sætermo 

• Medlem: Cato Moeng og Egil Andre Jensen 

Valgkomité: 

• Styret fotballgruppa 

 

 



 
Møter 

Det ble avholdt 4 styremøter for året 2023. I tillegg ble mye avgjort over styret sin Facebookgruppe. 

Aktivitet 

Sesongen 2023, var en veldig hektisk sesong. Det var enkelte ukedager svært hektisk på arenaen, med opptil 

tre kamper samtidig, pluss treninger på ledig areal. 

Vi arrangerte en endags turnering for 6/7års lagene. Dette var en suksess. Styret sto for hele arrangementet.  

Målselv IL hadde 11 lag påmeldt til seriespill sesongen 2023, pluss et 6/7 årslag som spilte i turneringer. I 

tillegg ble det midt i sesongen startet opp et lag for de som var 5 år, da det var mange i barnehagen som 

ønsket et tilbud. De trente en gang i uken. 

Det kom 47 nye spillere inn i klubben, så total aktive spillere havnet på 131 stk. 

Om man ser på antall lag og antall aktive spillere de siste 5 år, har det aldri vært flere lag eller spillere enn 

sesongen 2023. 

 

Trenere / Lagleder for Herrer / Gutter: 

Gutter 15År: Cato Moeng, Egil Andre Jensen / Vegar Solli 

Gutter 12År: Arne Elvis Nesvold / Camilla Sjøgren Eriksen 

Gutter 11År: Espen Aspestrand, Kristian Dahl / Marit Minkstuen 

Gutter 10År: Mille Frostad / Linda Wang Dinesen 

Gutter 9År: Stian Pettersen, Hanne Moen, Lars Einar Myrstad / Bente Hermandsen 

Gutter 8ÅR: Susanne Røe, Yngvar Fossland / Hilde Gunn Larsen 

Gutter 6/7ÅR: Alexander Svendsen/ Kine Fjeldstad 

Gutter 5 år: Karina Haaland Halvorsen, Sandra Halvorsen 

 

Trenere / Lagleder for Damer / jenter: 

Jenter 15År: Kim Andre Solli / Tone Anita Thommesen. 

Jenter 12År: Britt Håker, Line Engvoll / Jan Ove Vollan 

 

2023 sesongen hadde vi tre ungdomslag, to innenfor jentefotballen, og et i guttefotballen. 

Guttelagene hadde alle en flott sesong med jevnt over gode resultater og ikke minst super innsats. 

Jentelagene hadde også en flott sesong, og viser meget store sportslige ferdigheter, ekstra gøy at vi stilte 

med et lag i ungdomsklassen her. 

Det er gledelig å se at alle lagene har det gøy, og ser ut til å trives godt innad i sine lag. 

Det har vært stor innsats fra lagledere, trenere og foreldre for å holde aktiviteten i gang. Det har vært en stor 

oppgang av aktive spillere. 131 aktive spillere i 2023, 84 aktive spillere i 2022, mot 67 aktive spillere i 2021, 

og 54 aktive spillere i 2020.  



 
Det viser at fotballen i Målselv IL øker tredje året på rad. 

Fotballgruppa er helt avhengig av at frivillige trenere, lagledere og foreldre stiller opp for å kunne ha 

mulighet for å tilby denne økende aktiviteten. 

Økonomi 

Økonomien i fotballgruppa viser god likviditet. 

Resultatet viser et lite overskudd i 2023. Dette kommer av at vi er flink å søke midler som vi får tilslag på, 

og slike søknader kan ikke føres i budsjett. 

Marita har levert inn regnskap hver 4 mnd., til Ørjan. 

Materiell  

I 2023 ble det kjøpt inn: to nye 11er mål, kamera til overvåking av arenaen, oppbevaringskasse til storhallen 

og ny kaffetrakter til Oddbua. 

Dugnad 

I 2023 gjennomførte normalt kiosksalg under hjemmekamper, i tillegg dugnader beskrevet under som ga 

god inntekt til klubben:  

• Salg av microfiberkluter. Disse viste seg å ikke være like lettsolgte som bambusa sokker, men god 

erfaring å ta med videre. 

Marked 

Arbeidet med å forlenge kontrakter samt etablere nye kontrakter er en prosess som gjøres året rundt. Vi 

mistet to arenasponsorer ved utgangen av 2023, Gulløye og Veidekke. 

Nye arenasponsor: ONOS, Feel 24, Nysted AS, T.Olsen rør AS, Rognfjeldtransport og Perpetuum.  

Klubben deler dette markedet med andre idrettslag i regionen og her må man være aktive for å skaffe seg 

sponsorer. 

Ingen tvil om at markedsutvalg igjen har gjort en god jobb her. 

 

Arena 

På arenaen startet snøryddingen i starten av april. Det var mye snø, men fire effektive dager gjorde at det 

meste av snøen var borte. På grunn av frostperiode som gjorde at issmelting tok tid, hadde vi første treninger 

på arenaen første uka i mai.  

Det ble gjennomført en dyprens med etterfylling av granulat. 

Igjennom hele sesongen ble arenaen vedlikeholdt jevnlig, med børsting og harving. 

Like før sommerferien hadde vi hærverk på kunstgressmatta, og det ble lagd tre hull i matta. Heldigvis lot 

dette seg lime sammen igjen, og Sjøvegan Maskin sto for arbeidet. Etter denne hendelsen så vi igjen 

nødvendigheten for kameraovervåking på arena, for å unngå slikt i fremtiden. 

I løpet av sommerferien ble det etablert en stor jordhaug i nær tilknytning til arenaen. Dette ble utført av 

Målselv kommune. Det skapte store utfordringer for oss da organisk materiale ble dratt inn på arenaen. Etter 



 
samtaler med anleggskonsulent i NFF og TFK ble dette påklagd inn til Målselv kommune. Saken ble tatt 

opp i plan og næring miljøutvalg og ble enstemmig bestemt at den skal fjernes sommeren 2024. Kostnadene 

ved fjerning må vi ta selv. Nedre Målselv skytterlag ønsker massene.  

 

Flerbrukshallen 

I flerbrukshallen ble vi tildelt treningstider mandager og torsdager. Disse utnyttet vi til det maksimale. 

 

Prosjektering av klubbhus 

Dette prosjektet har i 2023 gått sakte fremover. Det har tatt tid med det administrative i Målselv Kommune. 

Men vi har innhentet tilbud fra lokale entreprenører og bedrifter, satt opp kostnad og budsjettplan, fått 

innvilget støtte fra samfunnsløftet, og opprettet kontakt med sparebanken bedrift for veiledning. Kjetil 

Hallen i SNN har vært til stor hjelp, det samme har Bjørn Forfot idrettskonsulent i Målselv Kommune vært 

ifm. tippemidler søknad. 

Det som gjenstår nå er få tinglyst tomtefeste avtale, samt få avgjort i hovedstyret bruk av egenkapital og 

behandle låneopptak i hovedlagets årsmøte. 

Så kanskje blir det oppstart våren 2024. 

 

Satsningsområder for 2024.  

 

1. Rekruttering og kompetanseheving på ledere, trenere og dommere inn i klubben. 

2. Sette i gang med bygging av klubbhus. 

 

Fotballgruppen er svært takknemlige for alle bidrag fra våre sponsorer, og alle medlemmer som 

stiller på dugnader.  

Uten dere, hadde Målselv IL fotball ikke hatt den utviklingen vi har hatt siste år. 

 

 

30.01.2024 

 

Egil Andre Jensen 

Leder, Målselv IL fotballgruppen 

 

 


